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خبر فوتبال

شایعه نادرست محرومیت 
عیسی آل کثیر

بحث محرومیت عیسی آل کثیر، مهاجم پرسپولیس،  �
دوباره داغ شده، ولی به نظر می رسد خبررسانی درستی 
در این مــورد صورت نگرفته اســت. به گــزارش فرارو، 
پرســپولیس در هفته پنجم باید برابر مس رفسنجان به 
میدان برود و یکی از بازی های ســخت این روزهایش را 
تجربه کند. این تیم نیاز مبرم به کسب سه امتیاز این بازی 
خارج از خانه دارد تا هر طور شده در جمع مدعیان پس 
از پنج هفته قرار بگیرد. این اتفاق در شرایطی رخ داده که 
به تازگی کمیته وضعیت بازیکنان فدراســیون آرای خود 
را درخصوص تعــدادی از پرونده هــای مطروحه اعلام 
کرده و در آنجا از محکوم شــدن عیسی آل کثیر، مهاجم 
پرســپولیس هــم نام برده اســت. در مورد ایــن بازیکن 
این طور عنوان شــده اســت که «در پرونده شکایت، ولی 
خورسندی از عیسی آل کثیر (بازیکن باشگاه پرسپولیس)، 
آل کثیر با قطعیت دادنامه به پرداخت مبلغ پنج میلیاردو 
۴۰ میلیون ریال بابت اصل حق کارگزاری به علاوه مبلغ 
۸۴میلیون و ۸۷۲ هزار ریال به عنوان خسارات قانونی به، 
ولی خورســندی محکوم شــد». از آنجا که رقم جریمه 
چیزی نزدیک به نیم میلیارد تومان اســت، بعید اســت 
مهاجم پرسپولیس در فاصله دو، سه روز مانده به هفته 
پنجم بتواند بــرای حل وفصل کردنش کار خاصی پیش 
ببرد ولی آیا این مورد به معنی محرومیت او از همراهی 
با پرســپولیس خواهد بود؟ پاســخ مثبت، ولی مشروط 
است؛ در واقع عیسی آل کثیر اگر «نهایتا» محکوم شود، تا 
زمانی که این جریمه را نپردازد، نمی تواند بازی کند، ولی 
موضوع اینجاســت که او در بازی پیش روی پرسپولیس 
محروم نیست. ماجرا مربوط به توضیحی است که کمیته 
تعیین وضعیت بازیکنان در انتهای رأی صادره نوشــته و 
کمتر مورد توجه رسانه ها قرار گرفته است. در انتهای رأی 
صادرشده آمده است که «آرای صادره ظرف مدت هفت 
روز از تاریخ ابلاغ در کمیته اســتیناف فدراســیون فوتبال 
قابل تجدیدنظرخواهی خواهد بود». پس عیسی آل کثیر 
به حکم صادرشده اعتراض می کند تا این راهی به تجدید 
نظر برود. جلسه تجدید نظر هم که بعدا برگزار می شود. 
حال اگر در جلسه تجدیدنظر عیسی آل کثیر محکوم شد، 
باید حتما جریمه اش را بپردازد و بعد برای پرســپولیس 
بازی کند. اگر هم که برنده شد، بدون دغدغه می تواند به 

کارش در پرسپولیس ادامه دهد.

محکومیت استقلال به پرداخت 
۱۷۵۰۰۰ دلار  به «دیاباته»

با حکم نهایی فدراسیون بین المللی فوتبال (فیفا)  �
باشگاه استقلال محکم به پرداخت ۱۷۵ هزار دلار شد.
به گزارش ایرنا، چندی پیش «شــیخ  دیاباته» فصل 
گذشته استقلال بابت عدم پرداخت مطالباتش از سوی 
این باشــگاه به فیفا شکایت کرد. باشــگاه استقلال در 
اعتراض به شــکایت این بازیکن مدارک مستندات خود 
را به فدراســیون بین المللی فوتبال (فیفا) ارسال کرد. 
در نهایت با پیگیری واحد حقوقی باشگاه استقلال حکم 
نهایی این بازیکن صادر شــد. دیاباتــه خواهان دریافت 
مبلغ ۵۳۷ هزار دلار شــده بود اما فیفا باشگاه استقلال 
را به پرداخت ۱۷۵ هزار دلار محکوم کرد. این اتفاق در 
شــرایطی رخ داده اســت که معاونت حقوقی باشگاه 
اســتقلال بدون اســتخدام وکیل بین المللــی، طی دو 
مرحله از طریق لوایح دفاعیه مستدل و مستند به ادعای 
بازیکن نامبرده پاســخ داد و از حقوق باشگاه استقلال 
دفاع کرد که در نهایــت کمیته وضعیت فیفا با پذیرش 
استدلال های باشگاه اســتقلال، این باشگاه را صرفا به 
مبلــغ ۱۷۵ هزار دلار محکوم کــرد. فیفا برای پرداخت 

این پول به باشگاه استقلال ۴۵ روز فرصت داده است.

تکذیب خبر مذاکره سوریه
با علی دایی

فدراســیون فوتبال ســوریه به خبر مذاکره با علی  �
دایی برای هدایت تیم ملی فوتبال این کشــور واکنش 
نشــان داد. به گزارش مهر، «توفیق ســران» دبیر کل 
فدراسیون فوتبال سوریه در آستانه بازی تیم ملی این 
کشــور برابر ایران به خبر مذاکره با علی دایی واکنش 
نشــان داد. دیروز خبری منتشــر شــد مبنی بر اینکه 
فدراسیون سوریه به دنبال به خدمت گرفتن علی دایی 
به عنوان ســرمربی تیم ملی این کشور بعد از دیدار با 
ایران اســت و کار «نزار محروس» سرمربی فعلی این 
تیم تمام است. سرحان در گفت وگو «غلوبال سبورت» 
مذاکــره با علی دایی را تکذیب کرد و گفت که کمیته 
موقت فدراسیون فوتبال سوریه نه با علی دایی و نه با 

هیچ مربی دیگری مذاکره نکرده است.

بازگشت هواداران به ورزشگاه ها؛ 
خبری خوب یا وعده ای دوردست؟

در حالی که گفته شــده با رفع موانع تماشاگران  �
برای بازگشت به ورزشگاه ها منعی نخواهند داشت 
اما به نظر می رسد با مشــکلات موجود تحقق این 
موضوع زمان بر اســت. به گزارش تســنیم، در چند 
وقت گذشــته بار دیگر بحث حضور تماشاگران در 
ورزشــگاه ها داغ شده اســت. تبدیل رنگ کرونایی 
تهــران و خیلی از شــهر ها به زرد منجر شــد دکتر 
غلامرضا نوروزی، رئیس فدراسیون پزشکی ورزشی 
اعلام کنــد طبق هماهنگی بــا وزارت ورزش از ۲۰ 
آبان مــاه محدودیت های حضور در اماکن ورزشــی 
چه برای ورزشــکاران و چه تماشــاگران برداشــته 
می شــود. جدا از بحث ورزشــکاران که تــا الان با 
رعایــت پروتکل هــای تدوین شــده مسابقات شــان 
پیگیری شــده، بحث اصلی بازگشــت تماشــاگران 
به ورزشگاه هاســت که تقریبا بعد از دو ســال قرار 
است اجرا شــود؛ البته با یک شرط مهم و ضروری. 
افرادی که قصد حضور در ورزشگاه ها را دارند، باید 
واکسینه باشند و بررســی این موضوع برای صدور 
مجوز ورود به هر فرد مبتنی به راه اندازی سیســتم 
هوشمند کنترل کارت واکسیناسیون خواهد بود. در 
حالی اعلام شــده از ۲۰ آبان یعنی پنجشنبه گذشته 
با فراهم شــدن شــرایط لازم، حضور تماشاگران در 
ورزشــگاه ها با ظرفیت محدود انجام می شــود اما 
مشــکلی دیگر برای عملی شــدن این اتفــاق ویژه 
سر باز کرده است. ســهیل مهدی مسئول برگزاری 
مســابقات لیگ برتر و کمیته صدور مجوز حرفه ای 
ســازمان لیــگ در گفت و گویی عنوان کرده اســت: 
«برای اجرائی و عملیاتی شــدن حضور تماشاگران 
در ورزشگاه ها باید مکاتبات لازم با باشگاه ها صورت 
بگیرد. ورزشگاه ها مانند شرایط قبل از پاندمی کرونا 
بایــد دارای گیت هــای بلیت فروشــی الکترونیکی 
باشــند و اگر ورزشــگاهی فاقد این تجهیزات باشد، 
نمی توانیم اجازه دهیم تماشــاگران وارد آن شوند؛ 
چراکه به واسطه فروش بلیت و کنترل پاندمی کرونا 
باید بلیت فروشــی الکترونیکی انجام شود». نصب 
گیت های بلیت فروشــی استاندارد از جمله الزامات 
ویژه ای بود که باید باشــگاه ها در کنار شماره گذاری 
صندلی هــا و نصــب دوربین هــای مداربســته و... 
برای مســابقات فصل نوزدهم رعایــت می کردند. 
موضوعی که حتی با پافشــاری سازمان لیگ منجر 
بــه تعویق حدود یک ماهه در آغــاز رقابت های دو 
سال پیش شــد. به نظر می رسید ۱۶ تیم لیگ برتری 
موفق به استاندارد ســازی ورزشگاه های شان شدند، 
هرچنــد در همان زمان نیز خبر می رســید خیلی از 
گیت های هوشــمند به دلیل مشــکلات نرم افزاری 
یا ســخت افزاری نقش صحیحــی در فروش بلیت 
اینترنتی و سازوکار ورود تماشاگران ایفا نمی کنند و 
در خیلی از ورزشگاه ها هم خبری از دوربین نیست. 
در ادامه با تعطیلی مقطعی مسابقات و ممنوعیت 
ورزشــگاه ها،  در  تماشــاگران  طولانی مدت حضور 
همین سیســتم نصفه و نیمه فروش بلیت اینترنتی 
در ورزشــگاه ها از کار افتاد و احتمالا اکنون در حال 
خاک خوردن اســت و نمی توان خیلی امید داشت 
که زود به شــرایط بهره وری مناســب برسند. علاوه 
بر این شــرایط نســبت به دو فصل پیــش تغییرات 
زیادی کرده و برخی از باشگاه هایی که در این مدت 
تازه لیگ برتری شــده اند در لیگ چنیــن الزاماتی را 
رعایــت نکرده اند. همچنین برخی از باشــگاه ها در 
فصل جاری چمن مناسبی برای میزبانی نداشته اند 
و برای همین موقتا مسابقات شان در ورزشگاه های 
دیگری انجام می شــود. مس رفســنجان، نساجی 
و هــوادار از جمله این تیم ها هســتند که با وجود 
گذشــت چهار هفته از مســابقات لیگ بیست ویکم 
در ورزشگاه های اصلی خودشان میزبانی نکرده اند 
و طبیعتا ورزشــگاه های کنونی در اختیار آنها فاقد 
سیستم گیت های هوشمند است. فجر هم در زمین 
نامناســب ورزشــگاه حافظیه و فاقد امکانات لازم 
برای چنین کاری، میزبانــی می کند. نبود گیت های 
هوشــمند بلیت فروشــی در برخی از ورزشــگاه ها 
یــا وجــود ناقص آنهــا در برخــی ورزشــگاه های 
دیگر یک ســمت مشــکلات است و ســمت دیگر 
ورزشــگاه هایی هســتند کــه از این سیســتم بهره 
می  برند امــا برای راه اندازی دوبــاره نیاز به زمان و 
فراهم شدن مقدماتی دارند. از طرف دیگر وضعیت 
نامشخص راه اندازی سیستم هوشمند کنترل کارت 
واکسیناسیون به دشــواری روند بازگشت هواداران 
به ورزشگاه ها افزوده اســت. در نهایت نیز سازمان 
لیگ اعلام کــرده که مجوز حضور تماشــاگران در 
ورزشــگاه ها در مســابقات فوتبال باشگاهی کشور 
فقط در صورت ابلاغ رسمی ســتاد مقابله با کرونا 
در ورزش به فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ صادر 
خواهد شــد و تاکنــون ابلاغیــه ای در این باره صادر 
نشده اســت. با وجود اینکه این روز ها وعده حضور 
تماشاگران از تاریخ ۲۰ آبان با عنوان یک خبر خوب 
برای هواداران و اهالی فوتبال دست به دســت شد 
اما به نظر می رســد تحقق این وعده زمان زیادی را 
می طلبد. طبیعتا با این فرمان بازگشت هواداران به 
ورزشــگاه  ها به این راحتی نخواهد بود. مســابقات 
لیگ برتر بعد از انجام بازی های تیم ملی، در قالب 
هفته پنجم از روز پنجشنبه پیش رو (۲۷ آبان ماه) از 
ســر گرفته می  شود و با وجود مشکلات عنوان شده، 
نمی تــوان امید زیادی به بازگشــت هواداران از این 
هفتــه و حتی هفته هــای بعدی داشــت. احتمالا 
برای اینکه ســکو های سرد ورزشــگاه ها با حضور 
تماشــاگران دوبــاره گرم شــود، باید کمی بیشــتر 

صبوری کرد.

بازی های تیم ملی ایران در فیفادی به پایان رســید و 
بعد از بازی شب گذشته برابر سوریه، از امروز ملی پوشان 
به تیم های باشگاهی شان برمی گردند تا مهیای حضور در 
لیگ های مربوطه شوند. البته که سهم لیگ ایران در بین 
۲۷ بازیکنی که اخیرا به اردو دعوت شده اند، ناچیز است 
و به اندازه انگشتان دو دســت نمی رسد ولی به هر روی، 
آنهایی که رفته اند، امــروز از اردن به ایران برمی گردند تا 
از فردا درگیر رقابت های هفته پنجم لیگ برتر شــوند. در 
بین تیم های ایرانی فقط دو تیم پرسپولیس و سپاهان سه 
نماینده داشته اند و بقیه یعنی استقلال و فولاد هم فقط 
یک ملی پوش در اردوی اخیر داشــته اند. این بدان معنی 
اســت که فقط یک چهارم تیم های لیگ برتر در تیم ملی 
سهمیه داشته اند که مشــخصا فقط دو تیم پرسپولیس 
و ســپاهان است که شاید از نبودن ملی پوشان برای بازی 
هفته پنجــم لطمه بخورند. حالا بــا نگاهی به بازیکنان 
دعوت شــده بــه اردوی تیم ملی از لیگ برتر، مشــخص 
می شود که این تعداد رفته رفته آب می رود و احتمالا در 
یکی، دو ســال آینده، این تعداد شــاید کمتر هم شود! در 
اردوی اخیر، از بین ۲۷ بازیکن دعوت شــده، وحید امیری، 
میلاد سرلک و مهدی ترابی از پرسپولیس، امید نورافکن، 
ســروش رفیعی و یاسین سلمانی از ســپاهان، سیاوش 

یزدانی از اســتقلال و صالح حردانی از فولاد به تیم ملی 
دعوت شــده اند. بدون درنظرگرفتن بازی شب گذشته با 
سوریه، از این تعدادی که به اردوی اخیر تیم ملی رفته اند 
فقط وحید امیری در ترکیب اصلی به میدان رفته و بقیه 
یا روی نیمکت نشســته یا روی سکو فرستاده شده اند. از 
آنجا که برای هر بازی فقط ۲۳ نفر می توانند در فهرست 
باشند، لاجرم همیشــه چهار نفر باید روی سکو بنشینند. 
نکته مهم اینکه نفرات سکونشــین هم غالبا همان هایی 
اهســتند که از لیگ برتر ایران به تیم ملی دعوت شده اند. 
در همین جمع هشــت نفره ســروش رفیعی و یاســین 
ســلمانی هم در زمره تــازه واردان به چرخــه تیم ملی 
هستند. اگر قرار باشد آنها را هم از این چرخه خارج کرد، 
باید گفت در اردوهای اخیر تعــداد بازیکنانی که از لیگ 
برتر ایران به تیم ملی رسیده اند، تعدادشان تقریبا به اندازه 
انگشتان یک دســت است. هرچند زمان اعلام اسامی به 
یکی، دو نفر از همیــن لیگ برتری ها هم انتقادهایی وارد 
بود و با اشــاره به افت آنها در تیم های باشگاهی، از این 

گفته شد که شایسته دعوت شدن به تیم ملی نبودند.
حال مسئله اینجاست که آیا لیگ برتر ایران، رفته رفته 
نمی تواند ملی پوش معرفی کند؟ پاسخ دادن به این سؤال 
کمی پیچیده است ولی ظاهرا اولویت برای حضور در تیم 

ملی ایران، لژیونربودن است. پیش تر، زمانی که کارلوس 
کــی روش پرتغالی هدایت تیم ملی را بر عهده داشــت، 
صراحتــا به بازیکنان ایرانی توصیــه می کرد به تیم هایی 
خارج از لیگ ایــران بروند. کی روش از نحوه تمرین کردن 
تیم های ایرانی و نحوه تمریــن دادن مربیان ایرانی انتقاد 
می کرد و اعتقاد داشــت که ســبک تمرینی آنها به درد 
ســاختن بازیکنان حرفه ای نمی خورد. از آن زمان بود که 
علاقه بازیکنان ایرانی به لژیونرشــدن ولــو در لیگ های 
عربی شــتاب بیشــتری گرفت. بعدها هم که نوســانات 
ارزی کاری کرد که از هر لیگی پیشنهادی از راه می رسید، 
بازیکنان ایرانی رفتن را به ماندن ترجیح می دادند. این طور 
شــد که حالا و در زمان دراگان اسکوچیچ کروات، رکورد 
حضور لژیونرها در فوتبال ایران شکســته شــده اســت. 
قاعدتا به دو دلیل عمده ای که در بالا عنوان شد، بازیکنان 
ایرانی رفتن را به ماندن در لیگ برتر ترجیح داده اند. البته 
از این مورد نباید غافل شد که بالاخره سهم لیگ برتری ها 
در سال گذشته بیشــتر بوده ولی در آغاز فصل جدید و با 
توجه به نقل و انتقالات صورت گرفته، بازیکنان شــاخص 
توســط تیم های دیگر، از جمله کشورهای قطر و امارات، 
جذب شــده اند. حــالا با نگاهی به فهرســت کنونی تیم 
ملی مشخص می شــود که نقش لژیونرها چقدر پررنگ 

است. این تازه تمام ماجرا نیست چون بسیاری از همین 
لژیونرها هم بیــرون از گود مانده اند که آنها هم ادعای 
حضــور در تیم ملی را دارند. خــود این موضوع به آن 
معنی اســت که حتی اگر پســتی هم در آینده نزدیک 
قرار است خالی شــود، باز لژیونرهایی که بیرون از گود 
مانده اند، فرصت بیشــتری برای رسیدن به ترکیب تیم 
ملی، در مقایســه با آنهایی دارند که در لیگ برتر ایران 
باقی مانده اند. هرچند در لیگ برتر ایران هم ظاهرا بخت 
با آنهایی است که در تیم صدرنشین لیگ برتر و به طور 
ویژه ای در پرســپولیس بازی می کننــد. این تیم تهرانی 
به واسطه ثباتی که در ســال های اخیر داشته، سهمیه 
زیــادی در تیم ملی داشــته ولی به نظر می رســد این 
ســهمیه در فصل جاری به ویژه در آستانه سفر به جام 
جهانی رو به کاهش باشــد. فعلا اما همچنان شــرایط 
این تیم در مقایسه با دیگر تیم های لیگ برتر بهتر است 
چون اگر سروش رفیعی و یاســین سلمانی تازه وارد از 
فهرست ورودی های جدید تیم ملی کنار بروند، آن وقت 
به غیر از پرسپولیس که سه نماینده دارند، سه تیم دیگر 
فقط با یک نماینده در تیم ملی مشغول فعالیت هستند. 
با همین نگاه اجمالی مشــخص می شود که لیگ برتر 
ایران به غیر از اســتثنائی مثل وحید امیری، فقط برای 
نیمکت و ســکوی تیم ملی بازیکن دارد. این مورد البته 
چندان هم غیرمنصفانه نیست چون با بررسی عملکرد 
لژیونرهای ایرانی، به غیــر از یکی، دو نفر بقیه همگی 
در ســطح قابل قبولی بازی می کننــد و جا را برای دیگر 
رقبــا به ویژه بازیکنانــی که در لیگ برتــر حضور دارند 
چنــدان باز نمی کنند. همان طور که در بالا عنوان شــد، 
حتی اگر جایی هم نیاز به بازیکن احساس شود، بازهم 
لژیونرها در اولویت قرار می گیرند؛ رامین رضاییان، علی 
علیپور، شــهاب زاهدی، محمد محبــی، محمد نادری 
و یونــس دلفی تعــدادی از این بازیکنان هســتند. این 
مورد بدون درنظرگرفتن چند مهــره مصدوم از جمله 
مرتضی پورعلی گنجی است. چون اگر او و حتی مهرداد 
محمدی هم مصدومیت نداشتند، به این تعداد اضافه 
می شد و کار برای بازیکنان شاغل در لیگ برتر، از چیزی 
که بود و هســت دشوارتر هم می شــد. البته که کلیت 
این موضــوع، یعنی دعوت اندک از بازیکنان لیگ برتری 
به تیــم ملی امری چندان عجیب و غریب نیســت و در 
بسیاری از کشــورهای دیگر هم مرسوم است. حُسنش 
حداقل این است که بازیکنان لیگ برتری را بر آن می دارد 
که برای رســیدن به تیم ملی تلاش مضاعفی کنند که 
اگر چنین شــود نه تنها بخت حضــور در تیم ملی را به 
دست می آورند بلکه با پیشــنهادهای خوبی هم برای 

لژیونرشدن روبه رو می شوند.

برخورد جانب دارانه فدراســیون بسکتبال درباره پرونده انضباطی محمد 
جمشیدی، کاپیتان تیم شهرداری گرگان، تازه ترین حاشیه برای این فدراسیون 
اســت. جنجال ها بر ســر اقدام غیرقانونی چهره مطرح تیم ملی بســکتبال 
ایران اســت؛ اینکه چرا با وجود محرزشــدن تخلف او، باید اجازه حضور در 
رقابت  های لیگ باشــگاه های کشور را داشته باشــد. هنوز فصل جدید لیگ 
برتر بسکتبال شروع نشده نبود که خبر رسید برای محمد جمشیدی، پرونده 
انضباطی تشکیل شــده است. ماجرا از این قرار بود که جمشیدی برای لیگ 
۱۴۰۰، با تیم شــیمیدر قرارداد بســته بود اما بعد از اینکه مهران شاهین طبع 
در رأس کادر فنی این تیم قرار گرفت، بدون هماهنگی و اطلاع با مســئولان 

شیمیدر با شهرداری گرگان قرارداد دیگری بست.
این را که چرا جمشــیدی به صورت یک طرفه قرارداد خود را با شــیمیدر 
فســخ کرده دیگر همــه می دانند. دلیل این تصمیم او اختلاف نظری اســت 
که با شــاهین طبع دارد. جمشــیدی در چند ماه گذشته شــدیدا در رسانه ها 
به ســرمربی سابق تیم ملی بسکتبال حمله کرد و منتقد سرسخت عملکرد 
او در ســال  های حضورش در تیم ملی بود. به هر شــکل با اعتراض باشگاه 
شــیمیدر به این قضیه، پرونده انضباطی جمشــیدی پیش از شروع لیگ در 
کمیته انضباطی فدراسیون بســکتبال به جریان افتاد؛ چراکه طبق آیین نامه 
مسابقات باشــگاهی، هر بازیکن مجاز به انعقاد قرارداد با یک باشگاه است 
و تا زمانی که تحت همان قرارداد اســت و قرادادش تمام نشده، نمی تواند 
بدون اجازه باشــگاه مربوطه وارد مذاکره و انعقاد قرارداد جدید شود. بر این 
اساس با رأی کمیته انضباطی جمشیدی به توبیخ کتبی، ۲۰۰ میلیون جریمه 
نقدی و عذرخواهی رسمی از باشگاه شیمیدر محکوم شد. این در حالی بود 
که مجازات دیگری برای جمشیدی در نظر گرفته شد و آن پرداخت خسارت 
به باشگاه متضرر یعنی شیمیدر بود. در این رابطه، رقم مبلغ خسارت، توسط 
کارشناس خبره ورزشــی تعیین شد که در نهایت جمشیدی به پرداخت ۱۵۰ 
میلیون تومان جریمه دیگر نیز به باشــگاه شــیمیدر محکوم شــد. با توجه 
به رأی صادرشــده باور همه بر این بود که محمد جمشــیدی دو ماه اجازه 
شــرکت در رقابت  های لیگ را ندارد اما وقتی استارت این مسابقات زده شد، 
جمشیدی یکی از بازیکنانی بود که در اولین دیدار شهرداری گرگان برای این 

تیم به میدان رفت.

این مسابقه ۲۴ مهر برگزار شد و شهرداری گرگان مدافع عنوان قهرمانی 
مســابقات به مصاف نظم آوران ســیرجان رفت. از آن به بعد نیز جمشیدی 
حضوری مستمر داشته و در دیدارهای بعدی مشغول بازی برای شهرداری 
گرگان اســت. مماشات فدراســیون بســکتبال در برخورد با عضو تیم ملی 
بسکتبال حالا بدجور مسئولان تیم شیمیدر را عصبانی کرده است، طوری که 
آنها دست به کار شده اند تا مجددا از محمد جمشیدی شکایت کنند اما این بار 
از طریق دادگســتری. ناراحتی اول مســئولان باشگاه شــیمیدر به این خاطر 
اســت که چرا کمیته انضباطی فدراســیون بسکتبال رأی خود را نقض کرده 
و دو ماه محرومیت این بازیکن را بخشــیده است. دوم اینکه طبق آیین نامه 
جمشــیدی مکلف اســت در رســانه ها و جراید رسمی از باشــگاه شیمیدر 
عذرخواهی کند که این کار را نکرده اســت. دیگر اینکه شیمیدر معتقد است 
قراردادی که با جمشیدی بســته رقمی بالای یک میلیارد تومان بوده است؛ 
اما فدراسیون فقط ۱۵۰ میلیون تومان غرامت برای این تیم تعیین کرده، این 
در حالی اســت که در مقابل جریمه نقدی تعریف شده برای فدراسیون ۲۰۰ 

میلیون تومان است!
هنریک درغوکاســیان، مدیرعامل باشگاه شیمیدر در توضیح هرچه بیشتر 

شکایت این باشگاه از محمد جمشیدی می گوید: «درخواست ما برای جریمه 
آقای جمشیدی یک فصل محرومیت بود تا برای هیچ یک از دو باشگاه بازی 
نکند، چون ایشــان تخلف کرده و ضررهای زیادی به باشــگاه ما زده بودند، 
پس باید پاســخ گوی رفتار غیرحرفه ای خود می شدند. با پیشنهاد و وساطت 
فدراســیون، رأی اول را که دو ماه محرومیــت، جریمه نقدی و عذرخواهی 
رسمی از باشــگاه شــیمیدر بود، قبول کردیم که رأی صادر شد و گفتند این 
رأی قطعی اســت؛ اما بازی ها شروع شــد و ما در پخش زنده دیدیم ایشان 
بازی می کنند که گفتیم قرار بود او محروم شود و عذرخواهی رسانه ای کند، 
پس چرا بازی می کند! قرار بود او خســارت ما را بدهد و رضایت باشــگاه را 
جلب کند! از طرف فدراســیون گفتند که ما رأی را عوض و محرومیت را کم 
کردیم. به دلیل اینکه جمشــیدی به بســکتبال ایران خدمت کرده اســت. او 
۲۰۰ میلیون جریمه شــد که پول را به حساب فدراســیون واریز کرده است. 
فدراسیون درباره اقدامات ایشان محتاط است و می گوید سرمایه ملی است 
و می تواند هر کاری کند! ما وقتی دیدیم حقوق ما زیر پا گذاشــته می شــود، 

تصمیم به شکایت گرفتیم».
اما دلیل مهم تری که باعث شــده باشــگاه شــیمیدر موضع تندی برابر 
بازیکــن تیم ملی بســکتبال بگیرد، رفتار غیرحرفه ای جمشــیدی در فضای 
مجازی اســت. او به تازگی کلیپی را منتشــر کرده و به دســت مسئولان این 
باشــگاه رسانده که در حال تمسخر آنهاســت. به گفته درغوکاسیان او حتی 
در این کلیپ فحش ناموســی هم به آنها داده اســت. بــا همه این اوصاف 
باید دید فدراسیون بســکتبال چه واکنشی در برابر مسئولان باشگاه شیمیدر 
نشان خواهد. باید به این نکته اشاره کرد که ارسلان کاظمی نیز مشابه اقدام 
محمد جمشــیدی را در لیگ انجام داد و با وجود انعقاد قرارداد با باشــگاه 

ذوب آهن به مهرام پیوست.
رأیی که کمیته انضباطی فدراســیون در ایــن خصوص صادر کرد به این 
شــکل بود که مجوز انتقال کاظمی به مهــرام را نداد و ضمن اینکه او را به 

پرداخت صد میلیون تومان جریمه به فدراسیون محکوم کرد.
رامین طباطبایی در حالی آخرین روزهای مدیریت خود را در فدراســیون 
بســکتبال سپری می کند که در واپسین لحظات همچنان با حواشی مدیریتی 

زیادی مواجه است.

شکایت ادامه دار شیمیدر از ملی پوش بسکتبال
محمد جمشیدى به دادگسترى مى رود

چهار تیم راه یافته به نیمه نهایی لیگ برتر کشتی آزاد 
روز ۱۸ آذرماه برای تعیین قهرمان روی تشــک خواهند 
رفــت. به گزارش «ورزش ســه»، بــا پایان یافتن مرحله 
مقدماتی لیگ برتر کشــتی آزاد در چهار گروه و با حضور 
۱۴ تیم، همان طو رکه پیش بینی می شد چهار تیمی که از 
ستاره های بیشتری در ترکیب خود استفاده می کردند، به 
مرحله نیمه نهایی راه یافتند. نشست نمایندگان تیم های 
فولادیــن ذوب آمل، صنایــع مازندران، دانشــگاه آزاد و 
سهند ارس که به مرحله نیمه نهایی لیگ برتر کشتی آزاد 
راه یافتند، دیروز با حضور مســئولان فدراسیون کشتی و 
مســئولان سازمان لیگ در محل فدراسیون کشتی برگزار 
شد. در پایان این نشست مقرر شد که فینال بیست ویکمین 
دوره رقابت های لیگ برتر کشــتی آزاد جــام یادگار امام 
(ره) پنجشــنبه ۱۸ آذرماه و در سالن ۱۲هزارنفری آزادی 

تهران برگزار شــود. بر این اســاس مراسم وزن کشی این 
رقابت ها روز چهارشــنبه ۱۷ آذرماه برگزار خواهد شــد. 
طبق برنامه اعلامی دیدار اول نیمه نهایی صبح پنجشنبه 
بین تیم های شــرکت داروسازی ســهند ارس و فولادین 
ذوب آمــل و دیدار دوم نیز بین تیم های صنایع مازندران 
و دانشگاه آزاد اســلامی مازندران برگزار خواهد شد. بر 
این اساس ابتدا تیم های بازنده عصر روز پنجشنبه دیدار 
رده بندی و پس از آن تیم های برنده دیدار فینال را برگزار 
خواهنــد کرد. به نظر می رســد با حضور کشــتی گیران 
مطــرح داخلی و خارجی در ترکیــب چهار تیم راه یافته 
به نیمه نهایی، شاهد دوئل های جذاب در اوزان مختلف 
خواهیم بود. شاید تنها ستاره شاخص غایب این روزهای 
لیگ برتر حســن یزدانی باشــد که مشخص نیست برای 

مرحله نهایی به تیمی خواهد پیوست یا خیر.

لیگ ایران، لیگ نیمکت و سکو؟
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گواهینامه موقت فارغ التحصیلی   فرزند محمدحسن 
به شماره شناسنامه ۹۱۷ و شماره ملی ۰۰۶۹۳۳۲۴۶۰ صادره از تهران در مقطع 

کارشناسی ارشد رشته زیست شناسی ( فیزیولوژی گیاهی )  صادره از واحد 
دانشگاهی تهران شمال مفقود گردیده است و فاقد اعتبار می باشد . از یابنده 

تقاضا می شود گواهینامه موقت را به دانشگاه آزاد اسلامی واحد تهران شمال  به 
نشانی تهران ، بزرگراه شهید بابایی ( غرب به شرق ) خروجی حکیمیه، خیابان شهید 

صدوقی، بلوار وفادار ، دانشگاه آزاد اسلامی واحد تهران شمال  ارسال نماید .

 برگ سبز خودرو  رانا  TU5  رنگ مشکی متالیک 
مدل ۱۳۹۴ به شماره پلاک ایران ۶۶ _ ۷۸۹ ب ۲۴  
و شماره موتور 163B0204638 و شماره شاسی 

NAAU01FE0FT113263 به نام 
 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

برگ سبز و سند کمپانی خودرو  پژو  206TU3  رنگ 
 خاکستری متالیک مدل ۱۳۹۵ به شماره پلاک ایران

 ۹۹ _ ۲۷۸ ه ۴۱ و شماره موتور 165A0059688 و شماره 
شاسی NAAP03EE8GJ824121 به نام 

 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.
مدرک فارغ التحصیلی  فرزند علی اصغر 

به شماره شناسنامه ۶۸۲ صادره از ساری در مقطع کاردانی رشته 
 بهداشت عمومی صادره از واحد دانشگاهی سبزوار با شماره

 ۱۰۴۵ / ۲۳ مفقود گردیده است و فاقد اعتبار می باشد . از یابنده 
تقاضا می شود اصل مدرک را به دانشگاه آزاد اسلامی واحد سبزوار 

به نشانی سبزوار ، میدان شهربانی ارسال نماید .

18 آذر، نبرد ستاره هاى کشتى در فینال لیگ


